



Pei Zhao

Beijing

+86 10 8524 5880
pei.zhao@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Private equity and venture capital
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhao has over ten years of experience in fund formation and fund investment-related areas. She represents a wide range of fund sponsors in China and throughout Asia in fund formation and regularly advises clients on structuring, formation, restructuring, and operation of various types of private equity funds, venture capital funds, co-investment funds, project funds, and funds of funds. Ms. Zhao has also represented a variety of investors in their global investments in fund products and fund structures. In addition, Ms. Zhao regularly advises fund sponsors and managers on regulatory and compliance issues and advises fund sponsors and investors on ongoing fund operational matters, including transfers, investor defaults, co-investments, employee incentive plans, and structuring and restructuring of management companies.

Ms. Zhao has extensive experience in equity financing and investment transactions and regularly advises clients on private equity and venture capital investments, mergers and acquisitions, and inbound and outbound transactions.

Prior to joining Han Kun, Ms. Zhao was a partner with another PRC law firm focusing on USD fund formation matters and worked at a leading international law firm in its Asia Investment Fund and M&A groups (Shearman & Sterling LLP) in its Hong Kong and Beijing offices.

EDUCATION

Ms. Zhao graduated from China University of Political Science and Law with an LL.B. degree. She later graduated with LL.M. degrees from the University of Manchester School of Law and New York University School of Law.

QUALIFICATIONS

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



赵培

北京

+86 10 8524 5880
pei.zhao@hankunlaw.com

业务领域

- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 私募股权和风险投资
- 一般公司事务

工作经历

赵培女士在基金设立及基金投资相关业务领域拥有逾 10 年的执业经验。她经办各种类型的基金交易，在基金设立领域代表过亚洲和中国的众多基金发起人，针对各种类型的私募股权基金、风险投资基金、共同投资基金、项目基金、母基金为客户提供基金结构设计、设立、重组和运营方面的法律服务。赵培也代表众多投资人经办对全球私募基金产品和基金结构的投资。此外，她还为基金发起人和管理人提供各种监管、合规方面的建议，并在基金的运营过程中为基金的发起人和投资人就基金的后续事项提供咨询，包括基金份额转让、投资人违约、共同投资、员工激励计划、管理公司结构设计和重组等。

同时，赵培女士亦精通并经常代表客户参与私募股权和风险投资、并购项目、境内和境外投资，在该领域也具有丰富的经验。

在加入汉坤前，赵培女士曾在一家中国律师事务所担任合伙人负责美元基金业务，也曾在一家全球领先的国际律师事务所（Shearman & Sterling LLP）亚洲基金团队和并购团队执业多年，工作地点包括北京和香港。

教育背景

赵培女士毕业于中国政法大学，取得法学学士学位。随后赴英国曼彻斯特大学法学院和美国纽约大学法学院学习，分别获得法学硕士学位。

执业资格

美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文